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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Kultury Fizycznej, Sportu i Turystyki 

– podkomisji stałej do spraw sportów nieolimpijskich 
(nr 6)
6 lipca 2023 r.
Podkomisja stała do spraw sportów nieolimpijskich, obradująca pod przewodnic-
twem posła Mariusza Kałużnego (PiS), przewodniczącego podkomisji, rozpatrzyła:

– zmiany w składzie prezydium podkomisji.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Krzysztof Majer, Mariusz Pawełczyk  
– z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych.

Przewodniczący poseł Mariusz Kałużny (PiS):
Dzień dobry. Witam bardzo serdecznie. Szanowni państwo, otwieram posiedzenie podko-
misji stałej do spraw sportów nieolimpijskich. Na podstawie listy obecności stwierdzam 
kworum. Witam wszystkich państwa posłów. 
Informuję, że porządek dzienny został państwu dostarczony. Czy są do niego uwagi? 

Nie słyszę. 
Szanowni państwo, przystępujemy do realizacji porządku dziennego obrad podko-

misji. Punkt, którym się teraz zajmiemy, to zmiany w składzie prezydium podkomisji. 
Uprzejmie informuję, że w związku z moją rezygnacją z funkcji przewodniczącego 

podkomisji  zgłaszam wniosek  o wybór  pana  posła  Przemysława Drabka  na funkcję 
przewodniczącego. Szanowni państwo, ta zmiana wiąże się z tym, że nasza podkomisja 
przyjęła pewien plan długofalowy, w którym przez pół roku miałem przewodniczyć tej 
podkomisji i podejmować tematy, które uznaliśmy za bliższe mi, które warto zrealizować 
na początku. Wspólnie uznaliśmy, jest taka propozycja, aby dalej poprowadził podkomisję 
pan poseł Przemysław Drabek i realizował jakże bardzo ważne postulaty. 
Czy pan poseł się zgadza?

Poseł Przemysław Drabek (PiS):
Dziękuję, panie przewodniczący. Oczywiście wyrażam zgodę.

Przewodniczący poseł Mariusz Kałużny (PiS):
Czy są inne kandydatury?

Poseł Mieczysław Baszko (PiS):
Nie ma.

Przewodniczący poseł Mariusz Kałużny (PiS):
Nie słyszę. Czy są głosy przeciw?

Poseł Mieczysław Baszko (PiS):
Nie ma.

Przewodniczący poseł Mariusz Kałużny (PiS):
Nie słyszę, więc stwierdzam, że wniosek został przyjęty i nowym przewodniczącym pod-
komisji stałej do spraw sportów nieolimpijskich został pan poseł Przemysław Drabek. 
Dziękuję bardzo. Bardzo gratuluję panu posłowi. 
Wobec wyczerpania porządku dziennego zamykam posiedzenie i życzę panu przewod-

niczącemu dalszej dobrej pracy, którą będziemy wspólnie z panami i paniami posłami 
wspierać.
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Poseł Przemysław Drabek (PiS):
Panie przewodniczący, po pierwsze, bardzo serdecznie dziękuję za prowadzenie tej pod-
komisji. Jeśli mogę coś dodać… Mam nadzieję, że wspólnie pewne ważne rzeczy jesz-
cze zdążymy w trakcie tej kadencji omówić. Chciałbym zaproponować, abyśmy na tym 
posiedzeniu z końcem lipca przeprocedowali w miarę możliwości spotkanie podkomisji 
w temacie: e-sport  jako miejsce aktywizacji dzieci  i młodzieży, walki z wykluczeniem 
i wsparcia w wychowaniu fizycznym. Od e-sportu nie można uciec w pewnym sensie, 
a trzeba go właściwie wykorzystać, żeby rozwijać kulturę fizyczną i mobilizować mło-
dzież do aktywności w sporcie. Bardzo dziękuję. Mam nadzieję, że spotkamy się pod 
koniec lipca. Dziękuję serdecznie. 

Przewodniczący poseł Mariusz Kałużny (PiS):
Bardzo serdecznie dziękuję. Zamykamy posiedzenie. Tytułem wyjaśnienia, dokonaliśmy 
zmiany przewodniczącego podkomisji. To była zmiana techniczna – jeden punkt obrad 
naszej podkomisji. Bardzo serdecznie dziękuję. 
Zamykam posiedzenie. Do zobaczenia na następnych posiedzeniach podkomisji stałej.


